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Z A P I S N I K 

sa 147. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 1. ožujka 2019. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

Nazočni: Ivica Knežević, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, 

pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica 

Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 

imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,  Petar 

Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Karmela Rački, v.d. ravnateljica Dječjeg vrtića 

„Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Goran Štimac, GSC Delnice, Nikolina 

Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Povodom Mjeseca hrvatskog jezika u Knjižnicu dolaze srednjoškolci i učenici 7. razreda 

Osnovne škole. Danas će, uz Dan glagoljice, prezentirati glagoljicu uz kviz i memori igru 

sedmašima. Ovime dosežemo razinu suradnje sa školama što nam je i cilj poslovanja i rada 

kao ustanove. 

- U tijeku su dogovori i pripreme uz Dan žena uz prezentaciju jedne pjesnikinje koju zovu 

književnom senzacijom. 

- Aktivnosti vezane uz fiskalnu odgovornost. 

- Rad na američkoj književnosti, usput se vrši otpis. 

- Potrebno je proučiti novi Zakon o knjižnicama koji je od danas na snazi. 

- Plaćanje računa za materijalne rashode. 

- Nabava knjiga i kontakt s izdavačkim kućama. 

- Plaćanje računa za materijalne rashode. 

- Pričaonica priča, Kreativna radionica, radijska emisija. 

 

IVA ŽAGAR 

- Fakture za pružene usluge osim za javne površine te priprema za izradu faktura za javne 

površine i obračun plaće. 

- Ponuda za popravak autobusnih stajališta u Dedinu i Zalesini. 

- U procesu je rješavanje problema u računovodstvenom servisu. 

- Priprema sale Radničkog doma i dežurstvo zbog Skupštine DVD-a. 

- Pražnjenje kanti za smeće, čišćenje groblja. 

- Održavanje čistoće javnih površina i objekata. 

- Čišćenje divljih deponija. Ukupno je očišćeno 9 kubika smeća. Ostala su za očistiti još 3 

deponija za što će nam biti potrebno više ljudi i strojevi. Gradonačelnik je zatražio da se očisti 

sipina s trgova u Delnicama. 

- Organizirano je dežurstvo za čišćenje javnih površina u nedjelju. 

 

PETAR HRG 

- Održana je sjednica Nadzornog odbora i Turističkog vijeća. 

- Prisustvovanje radionici održanoj u Mrkoplju na temu razvoja Gorskog kotara. 

- Inventura suvenirnice. 



- Pripreme za proljetni sajam. 

 

KARMELA RAČKI 

- Danas Vrtić ima rođendan. Prije 20 godina odvojili smo se od škole i osamostalili kao 

samostalna predškolska ustanova. Rođendanski duh se vidi kroz ukrašene panoe i hodnike. 

- Predstavnici Zavoda za epidemiologiju pregledali su 56. djece, kod četvoro su pronađeni 

nametnici u kosi. Liječnica je poslala izvješće i dala naputke kako dalje postupati. 

- Popunjen je upitnik o fiskalnoj odgovornosti za 2018. godinu. 

- U srijedu je održana sjednica Upravnog vijeća na kojoj je donijeta Odluka o raspisivanju 

natječaja za imenovanje ravnatelja Dječjeg vrtića. Natječaj će biti objavljen u nedjelju. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija je bilo dosta. Velika intervencija kod Osoja na području Mrzlih Vodica, u gašenju 

su bili angažirani i riječki vatrogasci. Intervencije su bile na gašenju trave i niskog raslinja. 

- Održana je nastava na temu topline i temperature te uvjeta i procesa gorenja. 

- Čišćenje i pranje opreme poslije intervencija, rješavanje kvarova. 

- Rješavanje dokumentacije, fiskalna odgovornost, plan nabave, plan pasivnog dežurstva. 

- Sutra se održava Skupština DVD-a. 

 

GORAN ŠTIMAC 

- Redovno održavanje objekta i okoliša dvorane. 

- Redovno održavanje bazena i bazenskog postrojenja. 

- Popravci na spravama za vježbanje. 

- Završila je sezona klizanja, slijedi topljenje leda i priprema za postavljanje sportske podloge 

za ljetnu sezonu i čišćenje okoliša. 

- Ograda na stadionu je završena, čišćenje stadiona i iscrtavanje linija. 

- U Kuglani teku pripreme za natjecanje ovaj vikend. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Savjetovanje sa zainteresiranom javnošću za reciklažno dvorište je završeno, dobivena je 

jedna primjedba na koju je odgovoreno, danas ide objava javne nabave za tu aktivnosti. 

- Izvršen je popis lokacija otpadom onečišćenog terena. Na lokacijama koje su prošle godine 

čišćene djelomično se pojavilo smeće. Imamo jednu zahtjevnu lokaciju kod Zalesine za koju 

trebamo pomoć, te moli zapovjednika JVP i zamjenicu gradonačelnika da osiguraju osobe 

koje bi pomogle u toj akciji. 

- Za cestu Kuželj je napravljen zapisnik, predstavnik mještana tražio je posebne uvjete 

Hrvatskih voda koje smo dobili. Očekujemo da projektant napravi sve ono što je dogovoreno. 

- Održan je sastanak s predstavnikom MO Turki i svećenikom koji su prezentirali probleme 

koje imaju.  

- Na temu rješenja pješačkog prijelaza kod INE za Konzum dogovorit će se sastanak sa ŽUC, 

HC, INA, isti će se proslijediti i Odboru za komunalne djelatnosti. 

- Rješavanje problema krovišta na objektu Turističke zajednice. 

- Aktivnosti vezane uz pronalaženje rješenja za brzi Internet za potrebe poduzeća RST. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Poslan je dopis predsjednicima MO vezano uz organizaciju zbora građana na temu 

zbrinjavanja komunalnog otpada. 

- Odgovor na zamolbu za dodjelu zemljišta na korištenje u Dedinu. 

- Poziv za sjednicu Upravnog vijeća JVP za 6. 3. 2019. u 9 sati. 

- S predsjednikom Gradskog vijeća dogovorit će se datum sjednice. 

- Produžena je domena za web stranicu Grada. 

- ZAMP-u su poslani podaci za koncert povodom Valentinova. 

- Održan je sastanak s dr. Kovačević i dogovoren idući sastanak dionika projekta „Zdravi grad“.  

- Ministarstvu demografije poslano izvješće o financiranju djelatnosti dadilja. 

- Poslani su dopisi o odbijanju prigovora za javne potrebe. 



- Izrađen je novi broj Službenih novina. 

- Izvješće o financiranju projekata organizacije civilnog društva. 

- Dokumentacija uz donošenje nove Procjene i Plana zaštite od požara. 

- Izrađena je privremena sistematizacije u koju je uvrštena voditeljica projekta „Zaželi“, sve 

sukladno navodima HZZZ. 

- Izrađen je prijedlog natječaja za zasnivanje radnog u DV „Hlojkica“. 

- Gradonačelnik: S obzirom na zaključak s Tematske sjednice Gradskog vijeća da se iskoordinira 

sastanak sa PGŽ jer se očekuje veći udio u rješavanju tog dijela, prije svega kroz projektni 

zadatak, da vidimo u kom smjeru i kojom dinamikom će se ići prema PGŽ i HOO odnosno 

državnim institucijama. To bi trebalo ući i u strateške dokumente Hrvatske. Ne možemo graditi 

strateški interes kroz inačicu „Delnice, grad sporta, zdravlja i rekreacije“ ako to neće podržati i 

država. Fiskalni kapacitet nemamo, govorilo se i o brojkama koje su oko 50 milijuna kuna što 

za rekonstrukciju i zahvate u postojeće građevinske objekte, što za izgradnju potrebnih objekata 

– od atletske staze, nogometnog stadiona, travnjaka… mi ćemo se u to uključiti ali ako nemamo 

partnera u PGŽ i državi onda nema šanse da se to isfinancira. EU sredstva će vjerojatno biti na 

raspolaganju. Ponavljam, nakon 2021. izgleda da više neće biti bespovratnih sredstava, takve 

su najave.  

- U pisarnici imamo volontera.  

 

ĐULIO JUSUFI 

- Predali smo konsolidirane financijske izvještaje, slijedi objava na stranicama. 

- Moramo poslati bilješke vezane uz te izvještaje Ministarstvu financija. 

- Intervencije vezane uz dio proračunskih korisnika oko računovodstva. 

- Proračunski korisnici su jučer imali zadnji dan za predaju izvještaja. Svi su to napravili, mi se 

okrećemo upitniku o fiskalnoj odgovornosti za grad, a to moraju učiniti i trgovačka društva. 

- Stanovi sa stanarskim pravom, tri obračuna. 

- Aktivnosti vezane uz Strateški plan razvoja turizma. 

- Provjerili smo natječaj Ministarstva regionalnog razvoja koji se odnosi samo na potpomognuta 

područja 

- Redovne aktivnosti vezane uz proračun i financije 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Prijava na natječaj za program sufinanciranja održavanja nerazvrstanih cesta koji je raspisala 

PGŽ. Prijavili smo rekonstrukciju ceste Biljevina – Razloge. Tu cestu prijavili smo i 

Ministarstvu graditeljstva i prostornog uređenja.   

- Udarnih rupa u Delnicama ima malo ali su problem Lučice gdje je katastrofa. Za sada izgleda 

da neće ići Švicarci i ne znamo što napraviti. Gradonačelnik: Lučice su užasne, tamo znatan dio 

sredstava mora dati kamenolom jer su glavni uništavači šleperi. Davorka Grgurić: U Lučicama 

su sve ulice u jako lošem stanju, slično je i na Polanama. Gradonačelnik navodi da treba složiti 

prioritete jer su na Polanama vikend objekti dok se u Lučicama živi. 

- Rješenja za ovrhe za vojarnu su nam proglašena ništavnim, dogovorili smo s odvjetnikom da 

ćemo napraviti tužbe prema Upravnom sudu, a vjerojatno ćemo doći i do Ustavnog suda. To 

nas čeka za sva rješenja koja idu prema Ministarstvu obrane. 

- Postavljeni su GPS uređaji na vozila za zimsku službu. 

- Popis divljih deponija i dogovor za čišćenje. 

- Nalog za održavanje javne rasvjete za Crni Lug. 

- Komunalna naknada, komunalni doprinos prometno redarstvo. 

- Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. 

- Ugovori za zakup javnih površina. 

- Hitna intervencija sanacije Kuće „Rački“ nakon rušenja objekta neposredno uz kuću. 

 

Dovršeno u 8,55 sati 

 

 Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

 Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 


